
Jeg kan da godt forstå, at man i komiteen for ÆldreSagen i Fjends var skuffet over at måtte aflyse et 
planlagt arrangement den 5. april. Jeg mindes med glæde en hyggelig aften sidste år, hvor jeg 
sammen med lederen i Ældreafdelingen, Anne Marie Hegelund, var inviteret til et debatmøde i 
Kirkecentret, og hvor der var ”fuldt hus” og en rigtig god stemning.  
 
I skriver i avisen, at I kun fik tilbagemelding fra 50 % af de inviterede. Jeg undrede mig, for jeg 
havde intet hørt om det møde, og det samme gælder for flere af mine flere kolleger. For god ordens 
skyld ringede jeg til formanden og kontaktpersonen for at give dem den melding. 
I samtalens løb kunne jeg forstå - og det fremgår også af læserbrevet i onsdags - at man i 
ÆldreSagen mangler svar på en henvendelse angående anvendelsen af det bloktilskud, som 
regeringen i de senere år har sendt til kommunerne møntet på ældreområdet.  
 
Kommunens ledelse mener, at I har fået svar på spørgsmålet, men da det ikke er en hemmelighed, 
hvad pengene er blevet brugt til, kan jeg lige ridse det op her. Det skal bemærkes, at det indtil 
videre er frit for kommunerne, hvordan de vil anvende de omtalte penge, og de må bruges både til 
anlæg og drift. 
 
I Fjends Kommune har vi anvendt pengene til øgede driftsudgifter i leve- bomiljøerne på Centrene 
og som tilskud til anlægsudgifter på Centrene i forbindelse med ombygning og renovering herunder 
tilskud til et nyt indgangsparti på Sjørup Ældrecenter. Således er alle pengene - godt og vel - blevet 
brugt indenfor ældreområdet, som sigtet var. 
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